
ROMÂNIA Nr.4738/28.09.2022
JUDEȚUL IALOMIȚA
MUNICIPIUL FETEȘTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES-VERBAL
încheiat în ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Fetești

din 28.09.2022

Ședința a fost convocată de primarul municipiului prin Dispoziția nr.1432/22.09.2022.
Dl.Cristian Ștefan –președinte de ședință – Bună ziua. Declar deschisă ședința de astăzi a Consiliului Local.

Sunt prezenți 18 consilieri locali din totalul de 19 în funcție, sedința este legal constituită (absent dl.consilier Șoldan
Gheorghe). De asemenea, la sedință participă de drept dl.primar Șonchereche Laurențiu Georgică și domnul secretar
general, Dicianu Nicu. Din partea aparatului de specialitate al primarului participă dna Crețu Ana (Direcția
Economică), dna Ilie Luminița (Serviciul Dezvoltare Investiții) și dl.Gabor Mugurel (Direcția Tehnică). Ca invitați
participă dl.Stănescu Valentin, director SC TRANSBUS SA Fetești. Având în vedere faptul că ședința este publică
în sală sunt și reprezentanți mass – media. Pentru început are cuvântul domnul secretar general.

Dl.Dicianu Nicu – secretar general – aduce la cunoștința consilierilor locali prevederile art.228  din Codul
administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

Se dă citire Ordinii de zi:
1.Aprobarea Procesului-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local Fetești din data de 05.09.2022.
2.Aprobarea Procesului-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local Fetești din data de 12.09.2022.
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării sumei de 9.348.740 lei din excedentul financiar al

bugetului local al Municipiului Feteşti înregistrat la 31.12.2021 în sumă totală de 12.164.594,67 lei, pentru
finanţarea secţiunii de dezvoltare

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Fetești pe anul 2022 și modificarea

Listei de investiții anexă la bugetul local pe anul 2022
-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de acordare a granturilor unităților de învățământ
preuniversitar din municipiul Fetești și a Contractului de finanțare

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
6.Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L.nr. 88/26.06.2019 privind aprobarea proiectului “SISTEM

INTEGRAT DE TRANSPORT DURABIL ÎN MUNICIPIUL FETEŞTI” și a cheltuielilor legate de proiect
-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche

7.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor care fac parte din domeniul
privat al municipiului Feteşti, aprobat prin H.C.L.nr.150/26.11.2015

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
8.Proiect de hotărâre privind prelungirea folosinţei gratuite acordată Palatului Copiilor Slobozia, pentru

suprafața utilă de 98,48 mp din imobilul situat în incinta fostului Spital Municipal Feteşti - Pavilion Triaj şi
Chirurgie II, str.Călăraşi, nr. 475, pentru o perioadă de 3 ani



-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii dreptului de uz şi de trecere cu titlu gratuit asupra

terenului situat în municipiul Feteşti pe strada Călărași pe o suprafaţă de 73,50 mp, pentru imobilul amplasat la
adresa din strada Călărași, nr. 349C- lot 1, teren aparţinând domeniului public al municipiului Feteşti, către domnul
Toma Aurelian şi de aprobare a modelului contractului-cadru de constituire a dreptului de uz şi de trecere cu titlu
gratuit

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea operațiunilor notariale și cadastrale pentru dezmembrarea

terenului identificat cu numărul cadastral 33312 și a construcțiilor situate în municipiul Fetești, strada Anghel
Saligny, nr. 21, județul Ialomița, care aparțin domeniului privat al municipiului Fetești

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea de principiu, a vânzării terenului în suprafaţă de 34,00 mp. situat

în Feteşti, Piața Agroalimentară Fetești-Gară, Aleea Betonată către SC ZOOVET SRL Slobozia
-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche

12.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de sedinţă pentru perioada octombrie-decembrie 2022
-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche

13.Prezentarea Raportului anual privind activitatea de transport public local de persoane în municipiul
Fetești pe anul 2021

14.Diverse.

Supusă la vot ordinea de zi a fost aprobată cu 18 voturi ''pentru''

Se dă citire Ordinii de zi suplimentare:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Fetești pe anul 2022

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
2.Proiect de hotărâre pentru aprobarea tipului de suport alimentar constând într-un pachet alimentar,

acordat cu titlu gratuit în baza O.U.G. nr. 105/2022 și H.G. nr. 1152/2022, pentru toate nivelurile de învățământ din
cadrul Școlii Gimnaziale ”Radu Vodă” Fetești

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
3.Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare al Direcției de Administrare a Domeniului

Public și Privat Fetești pentru imobilele-construcții situate în municipiul Fetești, strada Călărași, nr. 512, județul
Ialomița

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
4.Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care fac parte din domeniul privat al

municipiului Feteşti, aprobat prin H.C.L.nr.150/26.11.2015
-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche

5.Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a bunului ”Teren și construcții” situat
în municipiul Fetești, strada Călărași, nr. 512, județul Ialomița

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Amplasare insule ecologice în Municipiul Fetești” în

vederea participării la apelul de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.B., Subinvestiția I1.B.-”Construirea de insule
ecologice digitalizate”, investiţia I1. "Dezvoltarea, modernizarea şi completarea sistemelor de management integrat
al deşeurilor municipale la nivel de judeţ sau la nivel de oraşe/comune", Componenta C3 – Managementul
deșeurilor din cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
7.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Înființare centru de aport voluntar în Municipiul

Fetești” în vederea participării la apelul de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.A., Subinvestiția I1.a.-”Înființare de centre
de colectare prin aport voluntar”, investiţia I1. "Dezvoltarea, modernizarea şi completarea sistemelor de
management integrat al deşeurilor municipale la nivel de judeţ sau la nivel de oraşe/comune", Componenta C3 –
Managementul deșeurilor din cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
8.Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L.nr.74/13.05.2022 privind aprobarea depunerii proiectului

„ACHIZIȚIA DE VEHICULE NEPOLUANTE ÎN MUNICIPIUL FETEȘTI ȘI COMUNA STELNICA, JUDEȚUL
IALOMIȚA” în cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență – Componenta 10 - Fondul local

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche



9.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr.1 la H.C.L.nr.55/26.03.2020 privind
aprobarea Regulamentului de organizare și desfășurare a serviciului de transport persoane în regim de taxi pe
teritoriul municipiului Fetești și a Regulamentului privind procedura de atribuire în gestiune delegată a serviciului de
transport public de persoane în regim de taxi

-initiator: Primar, Laurențiu Georgică Șonchereche
Supusă la vot ordinea de zi suplimentară a fost aprobată cu 18 voturi ''pentru''

Punctul 1. Aprobarea Procesului-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local Fetești din data de
05.09.2022.

Se supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local din data de 05.09.2022 și se
aprobă cu 18 voturi ”pentru”.

Punctul 2. Aprobarea Procesului-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local Fetești din data de
12.09.2022.

Se supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local din data de 12.09.2022 și se
aprobă cu 18 voturi ”pentru”.

Punctul 3.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării sumei de 9.348.740 lei din excedentul financiar al
bugetului local al Municipiului Feteşti înregistrat la 31.12.2021 în sumă totală de 12.164.594,67 lei, pentru
finanţarea secţiunii de dezvoltare

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre.
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.169/28.09.2022 privind aprobarea utilizării sumei de

9.348.740 lei din excedentul financiar al bugetului local al Municipiului Feteşti înregistrat la 31.12.2021 în sumă
totală de 12.164.594,67 lei, pentru finanţarea secţiunii de dezvoltare

Punctul 4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Fetești pe anul 2022 și
modificarea Listei de investiții anexă la bugetul local pe anul 2022

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.170/28.09.2022 privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Fetești pe anul 2022 și modificarea Listei de investiții anexă la bugetul local pe anul 2022

Punctul 5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Metodologiei de acordare a granturilor unităților de
învățământ preuniversitar din municipiul Fetești și a Contractului de finanțare

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.171/28.09.2022 privind aprobarea Metodologiei de acordare

a granturilor unităților de învățământ preuniversitar din municipiul Fetești și a Contractului de finanțare



Punctul 6.Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L.nr. 88/26.06.2019 privind aprobarea proiectului
“SISTEM INTEGRAT DE TRANSPORT DURABIL ÎN MUNICIPIUL FETEŞTI” și a cheltuielilor legate de
proiect

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.172/28.09.2022 pentru modificarea H.C.L.nr. 88/26.06.2019

privind aprobarea proiectului “SISTEM INTEGRAT DE TRANSPORT DURABIL ÎN MUNICIPIUL FETEŞTI” și
a cheltuielilor legate de proiect

Punctul 7.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor care fac parte din
domeniul privat al municipiului Feteşti, aprobat prin H.C.L.nr.150/26.11.2015

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.173/28.09.2022 privind modificarea şi completarea

inventarului bunurilor care fac parte din domeniul privat al municipiului Feteşti, aprobat prin
H.C.L.nr.150/26.11.2015

Punctul 8.Proiect de hotărâre privind prelungirea folosinţei gratuite acordată Palatului Copiilor Slobozia,
pentru suprafața utilă de 98,48 mp din imobilul situat în incinta fostului Spital Municipal Feteşti - Pavilion Triaj şi
Chirurgie II, str.Călăraşi, nr. 475, pentru o perioadă de 3 ani

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.174/28.09.2022 privind prelungirea folosinţei gratuite

acordată Palatului Copiilor Slobozia, pentru suprafața utilă de 98,48 mp din imobilul situat în incinta fostului Spital
Municipal Feteşti - Pavilion Triaj şi Chirurgie II, str.Călăraşi, nr. 475, pentru o perioadă de 3 ani

Punctul 9.Proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii dreptului de uz şi de trecere cu titlu gratuit
asupra terenului situat în municipiul Feteşti pe strada Călărași pe o suprafaţă de 73,50 mp, pentru imobilul amplasat
la adresa din strada Călărași, nr. 349C- lot 1, teren aparţinând domeniului public al municipiului Feteşti, către
domnul Toma Aurelian şi de aprobare a modelului contractului-cadru de constituire a dreptului de uz şi de trecere cu
titlu gratuit

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dl.Velicu Laurențiu - președintele comisiei urbanism - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Discuții:



Dl.consilier Mitache Gheorghe – Ce se execută la această locație, branșare la persoană fizică sau la
instituție?

Dl.Gabor Mugurel – Extindere rețea și branșament pentru persoana fizică Toma Aurelian.

Intrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.175/28.09.2022 privind aprobarea constituirii dreptului de uz

şi de trecere cu titlu gratuit asupra terenului situat în municipiul Feteşti pe strada Călărași pe o suprafaţă de 73,50
mp, pentru imobilul amplasat la adresa din strada Călărași, nr. 349C- lot 1, teren aparţinând domeniului public al
municipiului Feteşti, către domnul Toma Aurelian şi de aprobare a modelului contractului-cadru de constituire a
dreptului de uz şi de trecere cu titlu gratuit

Punctul 10.Proiect de hotărâre privind aprobarea operațiunilor notariale și cadastrale pentru dezmembrarea
terenului identificat cu numărul cadastral 33312 și a construcțiilor situate în municipiul Fetești, strada Anghel
Saligny, nr. 21, județul Ialomița, care aparțin domeniului privat al municipiului Fetești

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dl.Velicu Laurențiu - președintele comisiei urbanism - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.176/28.09.2022 privind aprobarea operațiunilor notariale și

cadastrale pentru dezmembrarea terenului identificat cu numărul cadastral 33312 și a construcțiilor situate în
municipiul Fetești, strada Anghel Saligny, nr. 21, județul Ialomița, care aparțin domeniului privat al municipiului
Fetești

Punctul 11.Proiect de hotărâre privind aprobarea de principiu, a vânzării terenului în suprafaţă de 34,00
mp. situat în Feteşti, Piața Agroalimentară Fetești-Gară, Aleea Betonată către SC ZOOVET SRL Slobozia

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dl.Velicu Laurențiu - președintele comisiei urbanism - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Discuții:

Dl.consilier Sima Cătălin – Așa cum am anticipat au început să se facă vânzări ale terenurilor pe care noi
le-am aprobat pentru vânzare, pentru că nu s-au acceptat de către Prefectură amendamentele pe care noi le-am făcut.
Trebuiau făcute mai multe demersuri, astfel încât dacă noi puneam niște condiții nu mai avem situații de genul
acesta. Noi am dat oamenilor considerându-i de bună-credință, iar ei aveau planurile făcute pentru a începe această
vânzare de terenuri. Condițiile erau minime, ca cel care cumpără să nu înstrăineze terenul cel puțin 10 ani, să
desfășoare activități comerciale și să fie un cadru architectural, un P+1. Îmi pare rău că nu ne-am ”bătut” suficient
pentru această treabă, iar oamenii au speculat. Dacă o să votăm prima înstrăinare, am creat precedentul. Gândiți-vă
la treaba asta, că trebuie să fim capabili în a răspunde oamenilor când ne vor întreba de ce permitem astfel de
practici. Pentru mine era de la sine înțeles că aceste persoane care au cumpărat terenuri vor profita de această lacună
și le vor vinde. Faceți cum doriți, dar eu nu voi vota.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Aici sunt două lucruri care trebuie foarte bine lămurite. Întreb pe
domnul director tehnic dacă terenul care se cumpără de această firmă din Slobozia este cumpărat de la o persoană
căreia noi i-am vândut acest teren sau dacă această firmă este proprietară pe construcție și mergem pe linia pe care
am pornit până acum. Dacă cel care a cumpărat terenul de la noi acum o jumătate de an, îl revinde la altă persoană,



nu este în regulă. Vreau să-i amintesc domnului consilier Sima că noi am votat acele amendamente, dar Prefectura
le-a dat ilegale. Nici notariatul nu le-a acceptat. Acum, vă întreb, acest teren a fost vândut în primă fază către un
agent comercial, iar acesta vinde la rândul lui sau ei sunt proprietari și cumpără terenul de la Primărie? De unde
cumpără?

Dl.Gabor Mugurel – Ei sunt proprietari pe spațiu, iar noi vindem terenul în baza unui raport de evaluare.

Dl.consilier Sima Cătălin – Dacă totuși vindem, haideți să vindem feteștenilor.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Nu este legal, îngrădim un drept.

Dl.consilier Sima Cătălin – Noi stabilim aici, că de aceea noi suntem întrebați cum administrăm domeniul
public și privat al feteștenilor.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Sunt de acord cu dumneavoastră.

Dl.consilier Gheorghiu Alexandru – Architectural nu arată bine.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Reluăm niște discuții pe care le-am mai avut.

Dl.consilier Sima Cătălin –Poate era mai bine o consultare la un avocat, să ne spună cum să întocmim
aceste proiecte, să nu primească aviz nefavorabil de la Prefectură.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Totul se lovește de lege până la urmă.

Dna consilier Petcu Olga – Cine a venit prima data cu propunerea de vânzare pe Aleea Betonată?

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – S-a vândut Parcul Industrial, 20 hectare. Cum ați aprobat domnul
Mitache, că erați viceprimar?

Dl.consilier Mitache Gheorghe – Nu s-a prezentat în consiliul local.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu - S-a prezentat pentru că există proces verbal, există hotărâre, există caiet
de sarcini și noi acum ne luptăm în instanță să anulăm hotărârea de vânzare pentru Parcul Industrial. Știți că la acest
moment nu există un spațiu liber proprietate a municipiului Fetești de 1000 mp? Nu avem.

Dl.consilier Sima Cătălin – Tocmai aceasta este problema, iar noi cedăm ușor terenuri. Nu avem unde să
facem locuri de parcare, nu avem unde să punem ghene, dar avem garaje peste tot.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Pentru Centrul de aport voluntar ne trebuiau 1000 mp cu carte funciară
proprietate a municipiului Fetești.

Dl.consilier Gheorghiu Alexandru – Primăria mai are terenuri la fostele depozite unde am activat și noi,
lângă Agromec, pe strada Intrarea Vulturului.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Sunt terenurile Primăriei? Vom verifica în inventar. Vin tot felul de
proiecte, putem să le accesm, avem capacitatea, dar nu mai avem teren pentru că de-a lungul timpului s-au tot dat și
acum venim și ne dăm cu părerea.

Dl.consilier Gheorghiu Alexandru – Aceste terenuri sunt în Piața Agroalimentară.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Sunteți cel mai vechi consilier local și cred că ar trebui să știți mai
multe decât noi cei mai tineri.

Intrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt dl președinte de ședință supune la vot



Se exprimă 11 voturi ''pentru'', 6 abțineri (dl.Mitache Gheorghe, dl.Gheorghiu Alexandru, dl.Nistor
Gheorghe, dl.Niță Sebastian, dl.Văduva Marin, dna Leța Mihaela) și un vot ”împotrivă” (dl.Sima Cătălin)

Proiectul de hotărâre este respins.

Punctul 12. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de sedinţă pentru perioada octombrie-
decembrie 2022

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Dl. președinte de ședință – Vă rog să faceți propuneri pentru un nou președinte care va conduce ședințele
Consiliului Local în perioada octombrie-decembrie 2022.

Dl.consilier Pană Erkin – Propun pe dl.consilier Gostin Mădălin

Dl.consilier Sima Cătălin – Avem și noi o propunere, pe dl.consilier Niță Sebastian. Știu că este o cutumă
să propuneți numai de la PSD. Totuși, eu sunt la al doilea mandat și am avut colegi consilieri inspectori, profesori,
ingineri și nicio propunere de-a noastră nu a trecut. Lucrul acesta înseamnă respect. Mulțumim

Se supune la vot prima propunere. Se exprimă 12 voturi ”pentru” și 6 abțineri (dl.Sima Cătălin, dl.Mitache
Gheorghe, dl.Gheorghiu Alexandru, dl.Nistor Gheorghe, dl.Văduva Marin, dl.Gostin Mădălin)

Se supune la vot cea de-a doua propunere. Se exprimă 5 voturi ”pentru” și 13 abțineri (dna Petcu Olga, dna
Gogotă Adina, dl.Stoian Sergiu, dl.Velicu Laurențiu, dl.Pană Erkin, dl.Văleanu Florin, dl.Sîrbu Sandu, dl.Cristian
Ștefan, dl.Iosif Silviu, dl.Gostin Mădălin, dna Leța Mihaela, dl.Niță Sebastian, Oprea Marian)

Dl.președinte de ședință - Urmare voturilor exprimate prima propunere a întrunit un număr de 12 voturi, iar
cea de-a doua a întrunit 5 voturi ”pentru”. Drept urmare, dl.Gostin Mădălin va conduce ședințele Consiliului Local
Fetești în următoarele 3 luni.

Astfel, se adoptă Hotărârea nr.177/28.09.2022 privind alegerea preşedintelui de sedinţă pentru perioada
octombrie-decembrie 2022

Punctul 13.Prezentarea Raportului anual privind activitatea de transport public local de persoane în
municipiul Fetești pe anul 2021

Discuții:

Dna consilier Petcu Olga – Acest Raport are data de intrare în 30.05.2022. De ce acest raport se prezintă
tocmai acum? În al doilea rând, noi am avut acest raport când am aprobat execuția bugetară la 31 mai și nu înțeleg
de ce acum se prezintă încă o dată acest raport? Se pare că este destul de târziu, nu din punct de vedere al domnului
director, ci din punct de vedere al unității administrativ-teritoriale.

Dl.Stănescu Valentin – Raportul a fost depus în baza prevederilor Contractului de delegare de gestiune a
serviciului, care, la cap.”Controlul exercitat asupra operatorului” se prevede că, înainte de data de 1 iunie a fiecărui
an, operatorul are obligația de a furniza entității contractante un raport anual pentru anul calendaristic anterior,
inclusiv situațiile financiare.

Dna consilier Petcu Olga – Noi am aprobat la vremea respectivă. Este un raport de informare care ne
prezintă datele pe care noi le-am avut când am aprobat execuția bugetară.

Dl.președinte de ședință - Multumim. Cu acordul dumneavoastră discuțiile pentru punctul Diverse vor avea
loc după Ordinea de zi suplimentară.

Ordine de zi suplimentară:



Punctul 1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Fetești pe anul 2022

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.178/28.09.2022 privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Fetești pe anul 2022

Punctul 2.Proiect de hotărâre pentru aprobarea tipului de suport alimentar constând într-un pachet
alimentar, acordat cu titlu gratuit în baza O.U.G. nr. 105/2022 și H.G. nr. 1152/2022, pentru toate nivelurile de
învățământ din cadrul Școlii Gimnaziale ”Radu Vodă” Fetești

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.179/28.09.2022 pentru aprobarea tipului de suport alimentar

constând într-un pachet alimentar, acordat cu titlu gratuit în baza O.U.G. nr. 105/2022 și H.G. nr. 1152/2022, pentru
toate nivelurile de învățământ din cadrul Școlii Gimnaziale ”Radu Vodă” Fetești

Punctul 3.Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare al Direcției de Administrare a
Domeniului Public și Privat Fetești pentru imobilele-construcții situate în municipiul Fetești, strada Călărași, nr.
512, județul Ialomița

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Discuții:

Dl.consilier Mitache Gheorghe – Se revocă dreptul de administrare al D.A.D.P.P.?

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Noi am depus proiectul pe eficientizare energetică a clădirilor publice
pe PNRR. Printre alte clădiri publice se afla și sediul D.A.D.P.P. Am primit o notificare prin care ni s-a adus la
cunoștință că proiectul nu este eligibil pentru faptul că acele clădiri se află în proprietatea privată a municipiului
Fetești, pentru acest motiv proiectul a fost respins. Pentru a putea să-l depunem din nou, astfel încât clăririle
D.A.D.P.P.cât și sera să beneficieze de eficientizare energetică, trebuie să revocăm dreptul de administrare, să
trecem în domeniul public clădirile, după care depunem proiectul.

Dl.consilier Mitache Gheorghe – Am înțeles, este destul de clar, dar aș întreba care este situația terenului?

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Noi discutăm strict de clădiri publice.

Intrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.180/28.09.2022 privind revocarea dreptului de administrare

al Direcției de Administrare a Domeniului Public și Privat Fetești pentru imobilele-construcții situate în municipiul
Fetești, strada Călărași, nr. 512, județul Ialomița



Punctul 4.Proiect de hotărâre privind actualizarea inventarului bunurilor care fac parte din domeniul privat
al municipiului Feteşti, aprobat prin H.C.L.nr.150/26.11.2015

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.181/28.09.2022 privind actualizarea inventarului bunurilor

care fac parte din domeniul privat al municipiului Feteşti, aprobat prin H.C.L.nr.150/26.11.2015

Punctul 5.Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public local a bunului ”Teren și
construcții” situat în municipiul Fetești, strada Călărași, nr. 512, județul Ialomița

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.182/28.09.2022 privind declararea de uz și interes public

local a bunului ”Teren și construcții” situat în municipiul Fetești, strada Călărași, nr. 512, județul Ialomița

Punctul 6.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Amplasare insule ecologice în Municipiul
Fetești” în vederea participării la apelul de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.B., Subinvestiția I1.B.-”Construirea de
insule ecologice digitalizate”, investiţia I1. "Dezvoltarea, modernizarea şi completarea sistemelor de management
integrat al deşeurilor municipale la nivel de judeţ sau la nivel de oraşe/comune", Componenta C3 – Managementul
deșeurilor din cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Discuții:

Dl.consilier Sima Cătălin – Mi-ar fi plăcut să fie un proiect mai de secolul XXI, să fie ghene îngropate și nu
tot în exterior. Dacă se poate face ceva…

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Ați văzut de-a lungul timpului în ședințele consiliului local foarte multe
proiecte pe PNRR. Noi încercăm să respectăm prevederile Ghidului de finanțare.

Dl.consilier Sima Cătălin – Ne condiționează Ghidul să nu facem pubele care să fie îngropate, să  fie
neapărat la exterior? Nu cred.

Dl.viceprimar Stoian Sergiu – Depinde și de infrastructură.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu - Noi pentru a putea pune în aplicare acest proiect a trebuit să facem carte
funciară pentru fiecare ghenă de gunoi, măsurători, SF-uri, pentru a ajunge astăzi să vă înaintăm acest proiect de
hotărâre. În spatele fiecărui proiect nu este o muncă atât de simplă. Să faci 17 cărți funciare într-un timp foarte scurt,
înseamnă multă muncă și costuri. O să vedeți tot felul de costuri, avize. Avem 17 ghene și pentru fiecare avize,
măsurători. Știți foarte bine că sunteți consilieri locali. Ideea principală este că noi trebuie să accesăm tot ce se poate



pe PNRR. Perioada de clarificări este de 5 zile, iar dacă în aceste 5 zile nu dai răspuns, ai pierdut proiectul. Acum,
sincer, sunt perfect de acord cu dl.Sima, dar cred că orice ban, orice modalitate de a moderniza infrastructura
orașului, din orice punct de vedere, este binevenită.

Dl.consilier Sima Cătălin – Era o ocazie pe PNRR. Alții au făcut și fără PNRR.

Dl.consilier Nistor Gheorghe – Totuși, dacă vorbim de studii, compartimentele Primăriei și conducerea,
trebuiau să aibă o predictibilitate. Eu mă întreb acum, ce s-a făcut în trecut? Aceste ghene s-au construit în alt
context al legislației și al altor condiții cerute de Uniunea Europeană. Dar între timp aceste ghene, pentru faptul că
sunt puține, s-au transformat în halte de gunoaie. Nu este vina primarului, a consilierilor locali, este vina cetățenilor
și a celor care au gândit de la început.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Pe PNRR există mai multe Valuri de depunere pe diferite Componente
și se dă o perioadă de 2 săptămâni, perioadă în care trebuie să ai documentele în regulă pentru a putea depune.

Dl.consilier Nistor Gheorghe – Dacă serviciile gândeau atunci, poate că nu era așa acum.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Serviciile de la Guvern, nu de la noi.

Dl.consilier Nistor Gheorghe – Și de la noi.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Serviciile noastre chiar muncesc pentru proiecte. Nu putem să spunem
că angajații de la investiții, de la economic, nu lucrează, pentru că dacă nu lucrau, nu aveați pe masă aces te proiecte.
Revin. În două săptămâni nu poți să pui la punct un proiect, astfel încât să fie în regulă și eligibil, în condițiile în
care te lovești de trecut, așa cum spuneți și dumneavoastră. Acum că avem acest proiect, dumneavoastră cum ați
face în două săptămâni cărți funciare pentru 17 ghene de gunoi? Este foarte simplu de spus că depunem proiectul.

Intrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.183/28.09.2022 privind aprobarea proiectului ”Amplasare

insule ecologice în Municipiul Fetești” în vederea participării la apelul de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.B.,
Subinvestiția I1.B.-”Construirea de insule ecologice digitalizate”, investiţia I1. "Dezvoltarea, modernizarea şi
completarea sistemelor de management integrat al deşeurilor municipale la nivel de judeţ sau la nivel de
oraşe/comune", Componenta C3 – Managementul deșeurilor din cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență

Punctul 7.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Înființare centru de aport voluntar în
Municipiul Fetești” în vederea participării la apelul de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.A., Subinvestiția I1.a.-
”Înființare de centre de colectare prin aport voluntar”, investiţia I1. "Dezvoltarea, modernizarea şi completarea
sistemelor de management integrat al deşeurilor municipale la nivel de judeţ sau la nivel de oraşe/comune",
Componenta C3 – Managementul deșeurilor din cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.184/28.09.2022 privind aprobarea proiectului ”Înființare

centru de aport voluntar în Municipiul Fetești” în vederea participării la apelul de proiecte PNRR/2022/C3/S/I.1.A.,
Subinvestiția I1.a.-”Înființare de centre de colectare prin aport voluntar”, investiţia I1. "Dezvoltarea, modernizarea şi
completarea sistemelor de management integrat al deşeurilor municipale la nivel de judeţ sau la nivel de
oraşe/comune", Componenta C3 – Managementul deșeurilor din cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență



Punctul 8.Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L.nr.74/13.05.2022 privind aprobarea depunerii
proiectului „ACHIZIȚIA DE VEHICULE NEPOLUANTE ÎN MUNICIPIUL FETEȘTI ȘI COMUNA STELNICA,
JUDEȚUL IALOMIȚA” în cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență – Componenta 10 - Fondul local

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Petcu Olga - președintele comisiei economice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.185/28.09.2022 pentru modificarea H.C.L.nr.74/13.05.2022

privind aprobarea depunerii proiectului „ACHIZIȚIA DE VEHICULE NEPOLUANTE ÎN MUNICIPIUL FETEȘTI
ȘI COMUNA STELNICA, JUDEȚUL IALOMIȚA” în cadrul Programului Național de Redresare și Reziliență –
Componenta 10 - Fondul local

Punctul 9.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr.1 la H.C.L.nr.55/26.03.2020
privind aprobarea Regulamentului de organizare și desfășurare a serviciului de transport persoane în regim de taxi
pe teritoriul municipiului Fetești și a Regulamentului privind procedura de atribuire în gestiune delegată a serviciului
de transport public de persoane în regim de taxi

-se prezinta raportul compartimentului de specialitate
-dna Gogotă Adina - președintele comisiei juridice - prezintă raportul comisiei de specialitate prin care

avizează favorabil proiectul de hotărâre

Intrucât nu sunt înscrieri la cuvânt dl. președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre
Se aprobă cu 18 voturi ''pentru''
Se adoptă, cu 18 voturi ''pentru'', Hotărârea nr.186/28.09.2022 pentru modificarea și completarea Anexei

nr.1 la H.C.L.nr.55/26.03.2020 privind aprobarea Regulamentului de organizare și desfășurare a serviciului de
transport persoane în regim de taxi pe teritoriul municipiului Fetești și a Regulamentului privind procedura de
atribuire în gestiune delegată a serviciului de transport public de persoane în regim de taxi

Punctul 14.Diverse

Dl.consilier Nistor Gheorghe – Vă adresez o întrebare din partea cetățenilor. La Târgul de toamnă apare
organizator o firmă din Piatra Neamț. De ce nu organizează DADPP-ul?

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Nu Primăria organizează, nu DADPP-ul organizează. DADPP a scos
spre închiriere suprafața de teren respectivă conform reglementărilor și taxelor locale.  Primăria, prin DADPP, pune
la dispoziție acel teren.

Dl.consilier Gheorghiu Alexandru – Nu putea Primăria sau DADPP-ul să organizeze? În alte localități așa
se procedează.

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Da, se putea, dar trebuia să ne asumăm multe.

Dl.consilier Gheorghiu Alexandru – La Drumuri Municipale, dl.Țâra a câștigat procesul?

Dl.primar Șonchereche Laurențiu – Da, pe fond, iar acum urmează apelul. Nu este definitivă hotărârea
instanței.

Dl.consilier Sima Cătălin – Apreciez că s-au montat acele oglinzi. Se face ceva și pentru un sens giratoriu?

Dl.viceprimar Stoian Sergiu – Dacă mai sunt locuri unde credeți că pot fi montate astfel de oglinzi să ne
spuneți.



Dl.primar Șonchereche Laurențiu- La acest moment mai avem două blocuri BN unde se reface trotuarul și
spațiul verde și vom finaliza cu sensul giratoriu la intersecția străzilor Sirenei, Bănățenilor și Jandarmeriei. Acum
lucrăm la un proiect pentru scuar, cu refacere stânga-dreapta până la curba de la cimitir pe strada Bănățenilor. Vom
lărgi șoseaua, vom reface scuarul, astfel încât să dăm o continuitate străzii Bănățenilor. În primăvară, avem proiect
finalizat, vom interveni pe strada Călărași de la intersecția cu strada Siretului până la intersecția cu strada
Bănățenilor, pentru parcari, sistem de iluminat cu becuri LED, bănci, astfel încât să fluidizăm traficul pe zona
centrală.

Dna consilier Leța Mihaela – Spuneți că mai aveți oglinzi. Dacă se poate să montați și pe strada Vasile
Alecsandri unde avem două curbe foarte periculoase.

Dl.viceprimar Stoian Sergiu – Da, veniți să faceți o solicitare scrisă.

Dl.președinte de ședință Cristian Ștefan mulțumeste celor prezenți în sală și declară închise lucrările
ședinței ordinare a Consiliului Local.

PREȘEDINTE ȘEDINȚĂ, SECRETAR GENERAL,
Cristian Ștefan Jr.Dicianu Nicu


